
DATATEKNIKSEKTIONEN INOM TLTH
ORDFÖRANDE

Styrelsemöte
29 juni 2004

Kallelse till styrelsemöte S12

Tid och plats

Tid: Måndagen den 5 juli 2004 klockan 17.15..

Plats: Hemma hos Sexmästaren

Föredragningslista

Ärende Åtgärd Bilaga

§1 OFMÖ
§2 Tid och sätt
§3 Adjungeringar
§4 Föredragningslista
§5 Föregående mötes protokoll
§6 Meddelanden Information
§7 Beslutsuppföljning Information / Beslut Bilaga 1
§8 Kylskåp Diskussion
§9 Safari Diskussion Bilaga 2
§10 Hemsidan Diskussion
§11 Traxlås Diskussion
§12 Nolleenkät Diskussion Bilaga 3
§13 Vibbar från VTM Avcheckning
§14 Nollning Information
§15 Dimma Information
§16 Shiphte Diskussion
§17 Framåtblick Visionerande
§18 Övrigt Diskussion / beslut
§19 OFMA
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Kommentarer

§8 Kylskåp: Vi har fyra kylskåp (sexförrådet, caféförrådet, kylen ute i iDét, samt en som vi
nyligen fick av Bella) som innehåller freon R-12. Detta blir förbjudet vid årsskiftet. Frågan är
hur vi ska hantera det. Vill vi bli av med dem, är det bara att ställa ut dem till återvinning,
inga kostnader. Det enda alternativet är egentligen att ersätta freonet med ett annat kylämne.
Vi kanske inte behöver ersätta alla kylar?

§9 Safari: Propagandamästaren har gjort ordentliga förberedelser inför årets safari, se bilaga. Vi
går igenom hur vi vill att safarin ska funka och pratar lite om vad vi har på varje station.

§10 Hemsidan: En tävling, för att hitta någon som kan bygga en snyggare hemsida, har före-
slagits. Vi pratar lite om det.

§11 Traxlås: Det kostar massor med pengar att installera ett Traxlås. Husstyrelsen har lovat att
står för hälften av kostnaden, så frågan är om vi kan finansiera andra hälften på något vettigt
sätt. Jörgen har ett förslag.

§12 Nolleenkät: Än är det gott om tid, men det är ändå viktigt att göra färdigt den här lilla
saken i god tid.

§13 Vibbar från VTM: Vi beslutade en del saker på VTM, som vi måste följa upp. Vi ska mest
kolla vad vi har gjort och vad som kvarstår, och sedan lägga upp det på vår beslutsuppföljning.

§14 Nollning: Jag har bett Belohorka skicka in uppdaterade versioner av alla nolledokument,
så vi håller lite koll på hur det går där.

§15 Dimma: Dimma är planerat till slutet av oktober. Vi tar en kort diskussion om det är någon-
ting särskilt vi vill göra av detta under nollningen eller därefter.

§16 Shiphte: Någon gång innan arbetet drar igång på allvar, ska vi åka iväg och leva rövare på
ett eller annat sätt. Vi pratar om var och när det skulle passa.

§17 Framåtblick: Vad vi kommer att behöva / vilja göra under hösten.

Lund, dag som ovan

Jacob Gradén
Ordförande, D-sektionen
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